
 
PROTOKÓŁ  Nr  V I I I  

z sesji Rady Gminy w dniu 14.06.2007 r. 

pod przewodnictwem Pana Marka Waleckiego – Przewodniczącego R.G. 

 
 
Stan Rady  - 15 osób 
Obecnych - 15 osób 
 
W sesji uczestniczyli z gminy: 
1. Pan Krzysztof Miklaszewski - Wójt Gminy 
2. Pani Kinga Łoniewska  - Sekretarz Gminy 
3. Pani Hanna Brynk   - Skarbnik Gminy 
4. Pan Ignacy Adamiak  - Kier. Ref. Finans. 
5. Pan Arkadiusz Czyżewski  - Radca Prawny 
6. Pani Katarzyna Korzeń  - Kier. GOPS 
7. Pani Mirosława Cabaj  - Kier. Ref. GKR. 
8. Pani Beata Walas   - Dyr. Zesp. Szkol. w Cegłowie 
9. Pani Jadwiga Rybińska   - Dyr. Zesp. Szkol. w Piasecznie 
10. Pan Zygmunt Boruta  - Dyr. Szkoły Podst. w Wiciejowie 
11. Pani Anna Stelmaszczyk  - Dyr. Szkoły Podst. w Podcierniu 
12. Pan jerzy Murawski  - Kier. Ref. ZGK w Cegłowie 
13. Pani Jadwiga Kalisz  - Dyr. G.B.P. w Cegłowie 
14. Pani Ewa Piotrkowicz  - przedst.  Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku Maz. 
Oraz sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 

Ad. pkt. 1. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Walecki dokonał otwarcia VIII zwyczajnej sesji 
Rady Gminy. 
Powitał państwa radnych, Pana Wójta, Pana Mecenasa, przedstawiciela Powiatowego Urzędu 
Pracy, Kierowników jednostek organizacyjnych , państwa sołtysów, przedstawicieli mediów, 
zaproszonych gości, pracowników Urzędu Gminy oraz mieszkańców gminy. 
W sesji wzięło udział 15 radnych co stanowi 100 % składu Rady Gminy. 
Przewodniczący R.G. stwierdził prawomocność obrad i podejmowanych uchwał.  
 
Ad. pkt. 2. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłożeniu protokołu z VII sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o wynikach przeprowadzonych wyborów uzupełniających do Rady 

Gminy oraz ślubowanie nowo wybranego radnego. 
 
5. Informacja dotycząca bezrobocia na terenie naszej gminy z udziałem 

przedstawiciela Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku Mazowieckim. 
6. Informacja o pracach komisji w okresie między sesjami. 
7. Przedłożenie projektów, dyskusja i podjęcie uchwał w sprawach: 
  - dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2007 rok, 
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 - zmiany uchwały Nr XII/70/03 w sprawie ustalenia stałej opłaty za 
świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez gminę , pobieranej 
od rodziców dzieci uczęszczających do przedszkoli na terenie gminy Cegłów, 

 - zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków na terenie gminy Cegłów, 

 - zarządzenia poboru podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa, określenia 
inkasentów oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso podatków i opłat lokalnych 
na terenie gminy Cegłów. 

 - wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej nieruchomości komunalnej we 
wsi Kiczki Drugie 

 - uchwalenia „ Programu współpracy Gminy Cegłów z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w 2007r, 

 - powołania zespołu opiniującego kandydatów zgłoszonych na ławników. 
 - przyjęcie rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji Finansów i 

Środków Unijnych oraz zmiany składu komisji 
8. Interpelacje i zapytania. 
9. Przyjęcie protokołu z VII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
10. Zamknięcie obrad. 

 
a następnie zaproponował rozszerzenie porządku obrad o uwzględnienie uchwały w sprawie 
zmiany w Uchwale Nr VI/26/2007 z dnia 22 marca 2007 r. w sprawie dokonania zmian w 
Statucie Gminy Cegłów i ogłoszenie jednolitego z tekstu Statutu Gminy Cegłów. 
Zmiana w uchwale którą Rada podjęła polega na tym aby znalazł się zapis , że uchwała 
podlega ogłoszeniu w formie obwieszczenia. 
Przewodniczący Rady Gminy dodał, że taki jest wymóg odgórny. 
Przewodniczący R.G. zapytał czy ktoś z państwa radnych chciałby złożyć wniosek do 
porządku obrad?. 
Nie zgłoszono żadnych innych wniosków do porządku obrad. 
W związku z powyższym Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie zgłoszonego 
wniosku w sprawie  rozszerzenia porządku obrad o proponowaną uchwałę. 
Wniosek o rozszerzenie porządku obrad został przegłosowany i przyjęty jednogłośnie.  
Następnie Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie całego porządku obrad z 
uwzględnieniem proponowanej uchwały. 
Porządek obrad po zmianach przegłosowano i przyjęto jednogłośnie. Głosowało 15 radnych. 
 
Ad. pkt. 3. 
Przewodniczący R.G. poinformował, że protokół z VII sesji Rady Gminy został wyłożony do 
wglądu. Część z państwa radnych otrzymała protokół wcześniej pocztą elektroniczną. 
 
Ad. pkt. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 3.06.2007r. odbyły się wybory 
uzupełniające do Rady Gminy w Cegłowie w związku ze złożoną rezygnacją radnej Pani 
Elżbiety Wąsowskiej . Na radnego w okręgu Cegłów został wybrany Pan Jacek Wąsowski  
zamieszkały w Cegłowie.  
W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy poprosił nowo wybranego radnego o 
złożenie ślubowania a jeśli zechce może dołożyć słowa: „ tak mi dopomóż Bóg” 
Pan Jacek Wąsowski złożył ślubowanie powtarzając za Przewodniczącym słowa roty 
ślubowania dodając na koniec słowa:” Tak mi dopomóż Bóg”. 
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Ad. pkt. 5. 
Przewodniczący R.G. poinformował, że w kolejnym punkcie porządku obrad zostanie 
przedstawiona informacja dotycząca bezrobocia na terenie naszej gminy .  
Prowadzący obrady – Pan Marek Walecki poprosił przedstawiciela Powiatowego Urzędu 
Pracy – Panią Ewę Piotrkowicz o przybliżenie tematu. 
Pani Ewa Piotrkowicz przedstawiła informację odnośnie sytuacji jaka kształtowała się na 
rynku pracy w powiecie oraz na terenie naszej gminy. 
Na koniec maja 2007 r. w powiecie było zarejestrowanych 5366 osób bezrobotnych w tym 
2704 kobiety, natomiast w 2006 r. było zarejestrowanych o 2300 osób więcej.  
Na ogólną liczbę osób bezrobotnych  jest zarejestrowanych 617 z prawem do zasiłku co 
stanowi około 12 % w stosunku do bezrobotnych zarejestrowanych . 
Grupa osób bezrobotnych zarejestrowanych i pozostających bez pracy  długotrwale stanowi 
około 65 % i są to w większości ludzie z wykształceniem podstawowym i zawodowym. Są 
też problemy z aktywizowaniem tej grupy ludzi. 
W grupie ludzi bezrobotnych znajdują się osoby  niepełnosprawne, osoby samotnie 
wychowujące dzieci. 
Przedstawiona została informacja odnośnie ilości bezrobotnych według czasu pozostawania 
bez pracy, wieku, poziomu wykształcenia i stażu pracy. 
Na terenie gminy Cegłów jest zarejestrowane 204 osoby bezrobotne – w tym104 kobiety i 
100 mężczyzn. 
Pani Piotrkowicz poprosiła o zadawanie pytań. 
Pan Marcin Uchman zapytał jaka jest liczba osób bezrobotnych  zarejestrowanych  
długotrwale i jaki czas pozostają oni bez pracy? 
Pani E. Piotrkowicz odpowiedziała, że ogółem jest 123 osoby bezrobotne zarejestrowane 
długotrwale – w tym pozostających bez pracy od 12 do 24 miesięcy jest 21 osób a powyżej 24 
miesięcy – 81 osób. 
Pani Sekretarz zainteresowana była czy odnośnie rejestracji bezrobocia obserwowana jest 
tendencja wzrostowa czy spadkowa? 
Pani Ewa Piotrkowicz odpowiedziała, że w stosunku do 2006 roku ilość zarejestrowanych 
osób bezrobotnych znacznie zmalała. Powiatowy Urząd Pracy posiada środki na finansowanie 
programów na rzecz  promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji 
zawodowej. PUP ma też dużo ofert stażowych ale młode osoby po szkole jeszcze  nie 
wszystkie się rejestrują , przy czym oferty stażowe finansowane są przez PUP. 
PUP posiada środki na finansowanie zarejestrowanym osobom bezrobotnym:  
szkoleń, prac interwencyjnych , robót publicznych, staży zawodowych, na podjęcie 
działalności gospodarczej, przygotowania zawodowego, prac społecznie użytecznych, na 
finansowanie studiów podyplomowych, na stypendia związane z kontynuowaniem nauki, na 
refundację kosztów wyposażenia lub doposażenia stanowisk pracy, na refundację składek na 
ubezpieczenie społeczne rolników. 
Radny – Pan Tomasz Szczęśniak zapytał jakie warunki należy spełnić aby Urząd Pracy 
dofinansował studia podyplomowe? 
Pani Ewa Piotrkowicz wyjaśniła, że warunkiem jest aby osoba taka była zarejestrowana w 
Urzędzie Pracy jako bezrobotna i  w okresie 6 miesięcy od zarejestrowania podjęła studia. 
PUP kieruje również osoby bezrobotne na indywidualne szkolenia, które są finansowane 
łącznie do wysokości 5 tys. zł. Jeśli jest taka potrzeba to dana osoba może być skierowana na 
szkolenie nawet dwukrotnie, które będzie sfinansowane. 
Pani Sekretarz zainteresowana była jak wygląda sytuacja jeśli osoba otrzymała 
dofinansowanie na studia podyplomowe i nie ukończyła ich, czy musi zwracać wtedy 
pieniądze? 
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Pani Ewa Piotrkowicz odpowiedziała, że w sytuacji gdy osoba taka podjęła pracę i 
kontynuuje studia to w dalszym ciągu otrzymuje z Urzędu Pracy dofinansowanie na naukę, 
jeśli natomiast nie ukończyła rozpoczętych studiów a podjęła pracę to nie otrzymuje 
dofinansowania z U.P. 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Marcin Uchman nadmienił, że w ZGK planowany jest 
wzrost zatrudnienia i czy w związku z tym można skorzystać z refundacji. 
Pani Ewa Piotrkowicz wyjaśniła, że jest to możliwe ale po spełnieniu  warunku 
zarejestrowania w UP oraz posiadania przez U.P. środków na ten cel . 
Wójt zaznaczył, że na terenie gminy / w szkole w Podcierniu / miała miejsce taka sytuacja , że 
osoba zatrudniona w ramach robót interwencyjnych została skierowana przez U.P. na 
szkolenie na zdobycie uprawnień  palacza, po którym podjęła pracę jako palacz w szkole w 
Podcierniu. Szkolenie sfinansowane było przez Urząd Pracy. 
Szczegółowe informacje liczbowe o stanie bezrobocia na terenie powiatu i gminy w 
załączeniu. 
Prowadzący obrady Pan Marek Walecki podziękował Przedstawicielowi PUP za 
przedstawienie informacji w zakresie bezrobocia i zaprosił Panią Ewę Piotrkowicz do 
dalszego uczestnictwa w sesji jeśli dysponuje czasem . 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 min przerwę. 
Po przerwie Przewodniczący R.G. udzielił głosu Pani Sekretarz Gminy , która poinformowała 
wszystkich obecnych, że z końcem roku 2007 tracą moc dotychczasowe stare zielone dowody 
osobiste i w związku z tym apeluje aby jak najszybciej zgłosiły się do Urzędu Gminy osoby, 
które posiadają jeszcze stare dowody aby złożyć wniosek o wymianę. Do wniosku należy 
załączyć akt małżeństwa oraz dwa zdjęcia lub akt urodzenia i dwa zdjęcia w zależności od 
stanu cywilnego osoby składającej dokumenty. Jeśli zaszłaby potrzeba to pracownik gminy 
dojedzie do domu osoby zainteresowanej. 
Państwo sołtysi otrzymali do wywieszenia plakaty informujące o powyższej sprawie  
Pani Sekretarz apeluje aby nie odkładać załatwiania sprawy na ostatni miesiąc. 
 
Ad. pkt. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do Przewodniczących poszczególnych komisji o 
przedłożenie informacji o pracach komisji w okresie międzysesyjnym. 
Pan Jan Mistewicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego, 
Ochrony Środowiska i Ochrony P/Pożarowej poinformował, że Komisja zebrała się w dniu 
8.06.2007 r. i poruszyła następujące sprawy : 
- wystosowano pismo do Starostwa powiatowego w sprawie modernizacji drogi powiatowej 

Stara Wieś – Podskwarne na odcinku Piaseczno – Podskwarne , 
- stwierdzono potrzebę wykonania 2 przepustów na drodze polnej Piaseczno – Kiczki co 

ułatwi rolnikom dojazd do działek rolnych, 
- Kierownik ZGK udzielił informacji na temat bieżących remontów dróg gminnych w I 

półroczu 2007 r. 
- Radny – Pan Jan Mistewicz zgłosił propozycję zorganizowania w miesiącu październiku 

2007 r. wystawy przyrodniczo – łowieckiej terenu naszej gminy.  
 
Przewodniczący Komisji Finansów i Funduszy Unijnych – Pan Dariusz Uchman 
poinformował, że Komisja spotkała się w dniu  8.06.2007 r. i zajmowała się: 
- opiniowaniem projektów uchwał  na sesję, 
- sprawą przewodniczenia komisji 
- sprawami różnymi 
Komisja wypracowała wniosek w sprawie taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków i 
dostarczania wody , proponując 60 % wzrost wysokości stawek 
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Komisja nie zaopiniowała pozytywnie proponowanych zmian w budżecie Gminy Cegłów na 
2007 rok. Zdaniem członków komisji pieniądze ze sprzedaży działek powinny być 
przeznaczone na inwestycje, ponadto nie został dokonany wybór przedmiotu wywożącego 
śmieci i skutkiem tego nie można określić jakie środki należy zabezpieczyć na ten cel. 
Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że chodzi o to aby nie przesuwać środków zł dla ZGK na 
zakup wozu asenizacyjnego a przeznaczyć je na inwestycje. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała proponowaną uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 
podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz ustalenia 
wynagrodzenia za inkaso podatków i opłat lokalnych na terenie gminy Cegłów. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała również projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XII/70/03 w sprawie ustalenia stałej opłaty za świadczenia przedszkoli publicznych 
prowadzonych przez gminę, pobieranej od rodziców dzieci uczęszczających do przedszkoli na 
terenie gminy Cegłów.  
Komisja poruszyła zagadnienie dotyczące przejęcia targowiska wskazując na potrzebę 
utwardzenia nawierzchni, przygotowania sanitarnego oraz parkingu dla samochodów i w 
związku z powyższym komisja prosi o przygotowanie sprawozdania odnośnie sytuacji 
dotyczącej targowiska. 
Na posiedzeniu Komisja zapoznała się z zasadami naboru wniosków. 
Z uwagi na złożoną rezygnację przez Przewodniczącego Komisji Finansów i Środków 
Unijnych – Pana Dariusza Uchmana zajmowano się sprawą  przewodniczenia Komisji.  
Przewodniczący Komisji podtrzymał swoje stanowisko w sprawie rezygnacji i zaproponował 
Pana Wojciecha Szymanka na funkcję Przewodniczącego Komisji , który nie wyraził zgody. 
Komisja nie wypracowała w tym zakresie żadnej propozycji. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Maria Orzechowska poinformowała, że Komisja 
odbyła posiedzenie w dniu 17.05.2007 r. na którym przeprowadziła kontrolę wydatkowania 
środków budżetowych gminy na kulturę fizyczna i sport – kluby sportowe za 2006 rok oraz za 
4 miesiące 2007 roku. 
Komisja stwierdziła, że w dziale 926 kultura fizyczna i sport że kwota wydatkowana w 2006 
roku na usługi i przewóz zawodników zespołu UKS w porównaniu do innych zespołów 
sportowych jest znacznie wyższa, a mianowicie LZS i „Tęcza” Jutrzenka Senior  
wykorzystała na przejazdy kwotę 8 208 zł natomiast UKS 17 757 zł. 
W dalszych czynnościach Komisja po przeanalizowaniu wydatków w dziale 926 za 4 
miesiące 2007 roku według przedstawionego sprawozdania RB 28  S stwierdziła , że w  
§ 4300 rocznego planu zakupu usług pozostałych / przewóz zawodników / wystąpiło znaczne 
przekroczenie kwoty wydatkowanej w stosunku do przeznaczonej na ten cel w budżecie na 
2007 rok. 
W związku z powyższym Komisja zwróciła się do Pana Wójta z pismem o wyjaśnienie w 
sprawie przekroczenia planowanej kwoty. 
Pan Wójt przedstawił pisemne wyjaśnienie odnośnie przedstawionej kwestii. / pismo komisji i 
odpowiedź Pana Wójta w załączeniu w materiałach Komisji / 
Ponadto Komisja zajmowała się sprawą targowiska gminnego a mianowicie zwróciła się do 
Pana Wójta na piśmie z prośbą o wystosowanie pisma do Rady Sołeckiej w Cegłowie w celu 
zajęcia stanowiska w sprawie przejęcia przez Gminę targowiska gminnego będącego obecnie 
w użytkowaniu Sołectwa. / pismo w załączeniu /  
Przewodnicząca Komisji Oświaty , Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych – Pani Teodora 
Wójcik poinformowała, że Komisja odbyła wyjazdowe posiedzenie w dniu 10.05.2007 r. 
Komisja wypracowała po zapoznaniu się bazą materialną Zespołu Szkolnego w Cegłowie 
wniosek w sprawie przeprowadzeniu remontu dachu w budynku przedszkolnym oraz w 
sprawie uznała za wskazane zwiększenie zatrudnienia osoby pełniącej funkcję pedagoga 
szkolnego z ½ do pełnego etatu. / Wniosek oraz informacja w załączeniu /. 
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Komisja spotkała się również w dniu 28.05.2007 r. na którym zaplanowała zapoznanie się z 
arkuszami organizacyjnym szkół gminy Cegłów na rok szkolny 2007/2008 ale z uwagi na to, 
że Kuratorium Oświaty nie zaopiniowało arkuszy Komisja przesunęła ten temat na sierpień 
2007 r. 
Komisja zapoznała się z informacją dotyczącą naboru dzieci do przedszkoli gminnych. 
Do przedszkola w Piasecznie podania złożyli rodzice 11 dzieci z grupy 3-5-latków oraz 11 
sześciolatków + 2 sześciolatków przychodzących po zajęciach do przedszkola. 
Do przedszkola w Cegłowie złożyli podania rodzice 49 dzieci, przy czym odrzucono wnioski 
siedmiorga dzieci czyli: dwojga 2-latków i pięciorga spoza gminy Cegłów. 
Komisja wypracowała wniosek w sprawie ustalenia stałej opłaty za świadczenia przedszkoli 
publicznych prowadzonych przez gminę od 1.09.2007 r. . Wniosek w załączeniu. 
Komisja postanowiła na najbliższym posiedzeniu wypracować regulamin korzystania z 
pomieszczenia w budynku przy rondzie 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła informację z przeprowadzonej kontroli w 
zakresie działu 926 – kultura fizyczna i sport. 
Informacja o pracach Komisji w załączeniu. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania do przedstawionych informacji, 
Nie zgłoszono żadnych pytań do przedstawionych informacji o pracach komisji. 
Wobec powyższego prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad tj. do 
podjęcia uchwał. 
 
Ad. pkt. 7. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Wójta o zabranie głosu i przedłożenie projektu 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Cegłów na rok 2007. 
Pan Wójt poinformował,  że w związku z kończącą się z dniem 30.062007 umową z firmą  
EKO-SAM na wywóz nieczystości stałych i odpadów segregowanych oraz pozytywnym 
wynikiem referendum w sprawie przejęcia od właścicieli nieruchomości położonych na 
terenie gminy Cegłów niektórych obowiązków w zakresie utrzymania porządku i czystości 
został ogłoszony przetarg na 4.06.2007 r. 
Wpłynęły 2 oferty: 
- I oferta z PGK Węgrów  - na kwotę 12,5 tys. zł netto oraz  
- II oferta z EKO-SAM - na kwotę 17,5 tys. zł netto / zbyt wysoka kwota /, 
Z uwagi na to, że powyższe oferty nie spełniały wymogów formalnych , przetarg 
unieważniono i ogłoszono kolejny na dzień 26.06.2007 roku. Wójt podkreślił, że na dzień 
dzisiejszy temat składania ofert jest otwarty. 
Następnie Wójt wyjaśnił potrzebę dokonania zmian w budżecie, dodając, że na komisji w 
maju propozycji zmian w budżecie jeszcze nie było ponieważ nie było informacji o 
przyznaniu środków na złożone wnioski. 
Obecnie ze względu na pozyskane środki z Unii Europejskiej w ramach Europejskiego 
Funduszu Społecznego oraz ze środków z budżetu państwa na realizację projektu „ Szkoła 
równych szans” w kwocie 63 tys. zł dla szkoły podstawowej w Podcierniu wprowadzamy do 
budżetu zgodnie  z umową 50 % dotowanego zadania czyli kwotę 31.500 zł. Z Ministerstwa 
Sportu otrzymaliśmy dofinansowanie zajęć ze środków Funduszu Zajęć Sportowo- 
Rekreacyjnych dla uczniów w kwocie 25 000 zł co również zwiększa dochody . Ponadto 
otrzymaliśmy z Ministerstwa Kultury środki finansowe w kwocie 20 000 zł  na 
przeprowadzenie czterech koncertów sakralnych w obu Kościołach w Cegłowie i należy  w 
tym dziale zwiększyć plan dochodów. Te propozycje zmian nie powinny budzić zastrzeżeń, 
natomiast jeśli są zastrzeżenia do kwoty 50 tys. zł, którą proponuje się przeznaczyć jako 
dotację celową na dofinansowanie zakupu wozu asenizacyjnego i przyczepy ciągnikowej dla 
Zakładu Gospodarki Komunalnej  to można wprowadzić autopoprawkę . 
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Wójt stwierdził, że łącznie proponuje się wprowadzić do budżetu i zwiększyć dochody o 
kwotę 137 200 zł i o taką samą kwotę czyli o 137 200 zł dokonać  zwiększenia w 
wydatkach. 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do państwa radnych o zadawanie pytań w zakresie 
przedstawionego projektu uchwały. 
Radny – Pan Dariusz Uchman poprosił o wyjaśnienie z czego wynika potrzeba wprowadzenia 
do budżetu kwoty 137 200 zł. 
Pan Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że z kwoty 63 000 zł jaką otrzymała Szkoła Podstawowa w 
Podcierniu z Europejskiego Funduszu Społecznego wprowadzamy 50 % tej wartości . Szkoła 
otrzymała środki bez udziału własnego gminy.  
Radny – Pan Tomasz Szczęśniak zapytał czy dla ZGK jest proponowana kwota dotacji 50 tys. 
zł czy 49 tys. zł.  
Wójt odpowiedział, że proponuje się przeznaczyć dla ZGK kwotę 49 tys. zł a nie jak 
wcześniej planowano 50 tys. zł ponieważ 1000 zł przeznaczono na uzupełnienie wkładu 
własnego zakupu używanego samochodu bojowego dla OSP Podskwarne . Był to warunek 
otrzymania dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego do w/w inwestycji. 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Marcin Uchman zwrócił uwagę, że należy zwiększyć 
również środki na remont świetlic . 
Na wniosek Wiceprzewodniczącego R.G. Przewodniczący R.G. ogłosił 5 min przerwę. 
Po przerwie przystąpiono do kontynuacji porządku obrad czyli do dyskusji nad 
proponowanym projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy. 
Wójt wyjaśnił, że kwota 50 tys. zł została pozyskana w wyniku świadomego przetrzymania 
sprzedaży działek przy ulicy Leśnej w Cegłowie z ubiegłego roku do chwili obecnej w celu 
pozyskania większej ilości środków z tej sprzedaży i stąd jest więcej o około 10 tys. zł. 
Pozyskane w ten sposób środki proponuje się przeznaczyć na dofinansowanie dla ZGK kwotę 
49 tys. zł  na zakup używanego wozu asenizacyjnego i przyczepy ciągnikowej oraz 
zwiększenie kwoty na zakup samochodu strażackiego dla OSP Podskwarne  o 1000 zł 
Wójt zaznaczył, że decyzja o sprzedaży tych działek była decyzją poprzedniej Rady. 
Radny – Pan Adam Padzik poprosił o wyjaśnienie z czego wynika konieczność 
dofinansowania dla ZGK kwoty 50 tys. zł.  
Wójt odpowiedział, że jeśli nie dojdzie do skutku przetarg dotyczący wyboru firmy na wywóz 
śmieci to obowiązek ten spada na gminę więc jeśli będzie to realizował ZGK  to będziemy 
musieli zakupić wóz asenizacyjny i przyczepę ponieważ na dzień dzisiejszy jest tylko jedna 
przyczepa i jedna pożyczona. 
Obecnie Szkoła w Podcierniu płaci za wywóz nieczystości 7 tys. zł rocznie obcej firmie a jeśli 
będzie zajmował się tym ZGK to pieniądze trafią to do nas. 
Radny – Pan Dariusz Uchman  nadmienił, że nie protestował odnośnie potrzeby 
dofinansowania na ZGK ale chodzi o kwotę jaką mamy przeznaczyć na ten cel. Jeśli przetarg 
nie wyjdzie i będziemy musieli kupić nową przyczepę, która kosztuje około 20 tys. zł to 
zdaniem radnego można kupić używaną 6-tonową przyczepę, która będzie kosztowała dużo 
mniej bo tylko 10 –12 tys. zł. 
Wójt potwierdził, że Pan radny ma rację ale można tak zrobić w przypadku gdy przetarg 
wyjdzie a jeśli nie i gospodarka śmieciami zostanie przekazana dla ZGK to potrzebne są dwie 
przyczepy i sprzęt do wywozu śmieci. 
Radny – Pan Dariusz Uchman  zwrócił uwagę, że jest to dotacja celowa dla ZGK. 
Wójt stwierdził, że jest to zabezpieczona kwota na zakup sprzętu ogólnie i jeśli nie kupimy 
sprzętu to środki zostają i ponownie dokonamy przesunięcia. 
Pan Ignacy Adamiak – Kierownik Referatu Finansowego podkreślił, że umowa z EKO-SAM, 
który zajmuje się gospodarką odpadami jak wszyscy wiemy obowiązuje do końca czerwca 
2007 r. i w zależności jak wyjdzie przetarg na firmę z zewnątrz, będzie potrzeba 
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przeznaczenia środków na zakup wozu asenizacyjnego i przyczepy ciągnikowej lub innego 
sprzętu do ewentualnego wywozu śmieci W związku z tym jest potrzeba i prośba o dokonanie 
zmian w budżecie w proponowany sposób. W przypadku jeśli przetarg wyjdzie i zajmie się 
tym firma środki przeznaczone zostaną na zakup wozu asenizacyjnego i przyczepy. 
Sołtys wsi Posiadały – Pan Sławomir Niedek zapytał po co organizować przetarg na wywóz 
śmieci jeśli jest ZGK i może się tym zająć , więc lepiej w takim razie kupić sprzęt dla ZGK. 
Wójt wyjaśnił, że taka kalkulacja jest konieczna ponieważ chodzi tu o pieniądze i może być 
taka sytuacja, że z przetargu będzie koszt niższy np. 120 tys. zł  niż gdyby to robił ZGK – z 
kalkulacji wynika, że około 140 tys. zł . 
W tym czasie o godzinie 1655 wyszła z sali obrad radna – Pani Małgorzata Kozłowska. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są jeszcze pytania do przedstawionego tematu. 
Nie zgłoszono więcej pytań. 
Wobec powyższego Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 
Uchwała Nr VIII/41/07 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Cegłów na 2007 rok  
Uchwała w załączeniu. 
Uchwałę przegłosowano i podjęto z następującym wynikiem: 
   10 osób   – za 
     4 osoby -  wstrzymało się od głosu 
Podczas głosowania na sali obrad obecnych było 14 radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XII/70/03 w sprawie ustalenia stałej opłaty za świadczenia przedszkoli 
publicznych prowadzonych przez gminę, pobieranej od rodziców dzieci uczęszczających do 
przedszkoli na terenie gminy Cegłów. 
Przewodniczący Rady Gminy zapoznał wszystkich obecnych z treścią projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Marcin Uchman zainteresowany był jakie to stawki były 
wcześniej . 
Wójt wyjaśnił, że wcześniejsze stawki opłat za przedszkole było o 20 zł niższe. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wójcik nadmieniła, że w pakiecie uchwał 
powinna być przesłana radnym wcześniejsza uchwała w tej sprawie. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty zwróciła uwagę , że w uchwale jest zapis , który 
zabezpiecza tych, którzy mają trudną sytuację materialną z możliwością obniżenia  
proponowanej wysokości stawki. 
O godzinie 1605 wróciła radna – Pani Małgorzata Kozłowska . 
Przewodniczący R.G. zapytał czy są pytania w przedstawionej kwestii. 
Nie zgłoszono żadnych pytań. 
W związku z powyższym Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie proponowanej 

uchwały. 
Uchwała Nr VIII/42/07 w sprawie zmiany uchwały Nr XII/70/03 w sprawie ustalenia stałej 
opłaty za świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez gminę, pobieranej od 
rodziców dzieci uczęszczających do przedszkoli  na terenie gminy Cegłów.  
Uchwała w załączeniu. 
Uchwałę przegłosowano i podjęto jednogłośnie. 
Głosowało 15 radnych. 
Następnie Przewodniczący obrad przedłożył kolejny projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na 
terenie gminy Cegłów. 
Przewodniczący R.G. poprosił Pana Mecenasa o zabranie głosu w sprawie przedstawionej 
uchwały. 
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Pan Mecenas stwierdził, że sprawa dotycząca taryf już stanęła na forum sesji w dniu 
22.03.2007 r. i konsekwencją tego, że Rada Gminy odmówiła zatwierdzenia taryf jest powrót 
sprawy na dzisiejszą sesję do ponownego rozpatrzenia. 
Pan Mecenas wyjaśnił zasadę nadania dalszego toku postępowania w tej sprawie  informując, 
że są trzy możliwości, czyli: 
- Rada Gminy może zatwierdzić stawki proponowane przez ZGK 
- Rada Gminy nie zatwierdza proponowanych stawek 
- Rada Gminy nie zajmuje się sprawą.. 
Mecenas zwrócił uwagę, że obecnie wracamy do punktu wyjścia  i należy pamiętać, że jeśli 
Rada Gminy nie określi stanowiska w tej sprawie to z dniem 22.06.2007 r. Zakład Gospodarki 
Komunalnej nie będzie miał podstaw do pobierania opłat za wodę i ścieki. 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Marcin Uchman zapytał jakie było stanowisko Wojewody w 
związku z odwołaniem Rady Gminy dotyczącym odmówienia zatwierdzenia taryf. 
Pan Mecenas odpowiedział, że Wojewoda nie zajął żadnego stanowiska w tej sprawie i 
podjęta w dniu 22 marca 2007 r.  uchwała R.G. jest w mocy czyli jesteśmy w punkcie wyjścia  
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Marcin Uchman zwrócił się z pytaniem czy Wójt w związku 
z powyższym wystąpił do NSA. 
Radny – Pan Krzysztof Walas zapytał na czym oparte są te koszty i czy nie można byłoby 
przesunąć na podmioty gospodarcze. 
W odpowiedzi Wójt stwierdził, że to państwo radni zatwierdzacie stawki lub nie i nie 
podejmujecie dyskusji na temat analizy kosztów. 
Radny – Pan Jacek Lisiecki zapytał jaka będzie sytuacja jeśli Rada Gminy nie zajmie się tą 
sprawą. 
Pan Mecenas wyjaśnił, że jeśli Rada Gminy nie zajmie stanowiska w sprawie taryf to stawki 
zaproponowane przez ZGK wchodzą w życie z dniem 1.08.2007 r. 
Radny – Pan Tomasz Szczęśniak zastanawiał się co będzie jeśli Rada Gminy nie podejmie 
uchwały w tej sprawie. 
Pani Kinga Łoniewska – Sekretarz Gminy odpowiedziała, że jeśli Rada Gminy nie podejmie 
uchwały to ZGK wstrzymuje działalność . 
Radny – Pan Krzysztof Janicki zapytał, czy ZGK może jeszcze raz przeanalizować 
proponowane stawki?. 
Wójt  odpowiedział, że  radni nie mają wpływu na wielkość stawek i nie analizują ich tylko 
tak jak było powiedziane zatwierdzają je lub  nie zatwierdzają albo nie zajmują stanowiska i 
to wszystko. 
Radny – Pan Dariusz Uchman odczytał pismo radnych załączone do uchwały w sprawie 
odmowy zatwierdzenia taryf  z sesji Rady Gminy  z dnia 22.03.2007 r.  skierowane do 
Wojewody . Pismo w załączeniu w materiałach z sesji . 
Radny zwrócił uwagę, że cena wskaźnikowa wody 1.60 zł uzasadniona jest rzekomym 
wzrostem energii, więc na wodzie zarabiamy a na ściekach dokładamy ale nie wolno nam 
zarabiać na wodzie. Art. 32 Ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu 
ścieków mówi, że żadna grupa mieszkańców nie może być dofinansowywana przez inną 
część podatników. 
Radny – Pan Krzysztof Janicki stwierdził, że nie rozumie dlaczego poprzednia Rada Gminy 
uchwaliła tak niską stawkę za kanalizację, że dokładamy z budżetu. 
Radny – Pan Dariusz Uchman przedstawił swoje stanowisko w sprawie zmian budżetowych i 
zaznaczył, że trzeba będzie znaleźć  środki na 3 miesiące w związku z brakiem wprowadzenia 
nowych stawek więc trzeba będzie wprowadzić zmianę lub skorzystać z płynności 
finansowej. 
Jeśli tak ma być to nasuwa się Panu radnemu pytanie: czy idziemy w kierunku inwestycji czy 
w konsumpcję?  
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Wójt odpowiedział, że zgadza się z Panem Janickim w sprawie ustalenia za niskich stawek 
taryf dodając, że poprzednia Rada Gminy ustaliła również , że mieszkańcy nie płacili za 
śmieci a gmina ponosiła koszty związane z ich odbiorem. Niemniej jednak nie możemy 
jednorazowo urealnić kosztów. 
Radny – Pan Dariusz Uchman podkreślił, że w takim razie jeśli nie chcemy aby odczuła 
grupa I czyli osoby indywidualne odprowadzające ścieki bytowe do sieci kanalizacji to 
odczują wszyscy podatnicy. Pytanie radnego brzmi: dlaczego więc nie dofinansowywać np. 
korzystającym z wodociągu? 
Radny – Pan Tomasz Szczęśniak stwierdził, że byłby za tym aby stawki za kanalizację 
urealnić od razu. Zdaniem radnego należy zwrócić uwagę i pilnować gdzie podziewają się 
ścieki z gospodarstw nie skanalizowanych – w 2006 roku przyjęto na oczyszczalni tylko 192 
beczkowozy w ciągu całego roku . Pan radny podkreśla, że trzeba zwrócić uwagę nie tylko na 
wysokość stawek ale tak jak już powiedział również na to, gdzie podziewają się ścieki nie 
skanalizowane. 
Pytanie: czy  stawki urealniamy stopniowo czy jednorazowo po kosztach? Radny uważa, że 
ważniejsze jest dopilnowanie aby wszyscy, okazywali się dokumentem wywozu ścieków./ 
dotyczy to grupy III . 
Pan Ignacy Adamiak – Kierownik Ref. Finansowego stwierdził, że na gminie ciąży 
obowiązek zbiorowego zaopatrywania  w wodę i odprowadzania ścieków. Urządzenia do 
kanalizacji ścieków były dwukrotnie droższe niż urządzenia do sieci wodociągowej i dlatego 
przyjęto dwukrotnie wyższe stawki za odprowadzenie ścieków. Stawki powinny być 
stopniowo urealniane. 
Radny – Pan Dariusz Uchman – Przewodniczący Komisji Finansów zaznaczył, że Komisja 
Finansów wypracowała wniosek aby wprowadzić  60% wzrost teraz i równo dla wszystkich 
grup użytkowników . Pan radny dodał, że oczekuje wyjaśnienia co do pisma w sprawie taryf , 
które wcześniej przeczytał. 
Radny – Pan Krzysztof Janicki zapytał czy jest możliwe zweryfikowanie stawek jakie 
przedstawił ZGK? 
Radny – Pan Tomasz Szczęśniak stwierdził, że nie zgadza się z pismem wystosowanym do 
Wojewody przez radnych, którzy odmówili zatwierdzenia taryf na sesji 22.03.2007 r.  
Radny – Pan Wojciech Szymanek zaznaczył, że nie zgadza się na to aby była tak duża różnica 
między grupą I – 2,25 zł/m3   a III grupą – 10 zł/m3. 
Wójt wyjaśnił, że takie zróżnicowanie stawki wynika z tego, że ścieki z kanalizacji są 
łatwiejsze w oczyszczaniu ponieważ idą zamkniętym systemem natomiast ścieki dowożone są 
zagnite i trudniejsze do oczyszczenia . 
Radny - Pan Dariusz Uchman  dodał, że można było przyjąć nowe stawki ale radni otrzymali 
te same materiały co na poprzednią sesję. 
Wójt po raz kolejny powtórzył, że radni nie analizują kosztów tylko wypowiadają się tak albo 
nie. Wójt dodał, że obecnie  materiały uzupełnione są o tabele, których radni domagali się na 
poprzedniej sesji . 
Pan Mecenas w odpowiedzi na oczekiwania radnego – Pana Uchmana wyjaśnił, że pismo, 
które Pan radny przedstawił, było razem z uchwałą skierowane do Wojewody jako 
uzasadnienie odmowy zatwierdzenia taryf przez część państwa radnych a nie do Wójta. 
Wojewoda nie ustosunkował się do tego pisma. 
Radny – Pan Jacek Lisiecki zapytał czy stawki taryf można urealnić? 
Wójt odpowiedział, że stawki taryf Rada Gminy ustala tylko na rok i można je stopniowo 
urealniać do wysokości kosztów.  
Pan Mecenas w uzupełnieniu wypowiedzi Wójta dodał, że ustalone stawki obowiązują przez 
rok i maksymalnie można przedłużyć je za zgodą Rady  na rok ale z tej możliwości Rada 
Gminy już skorzystała. 
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Radny – Pan Krzysztof Janicki stwierdził, że nie rozumie dlaczego jest tak, że Rada 
zatwierdza stawki a nie może ich zmienić. 
Pan Mecenas wyjaśnił, że to Sejm R.P. w ustawie z dnia 7.06.2001 r. o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków Dz.U. 2006 Nr 123  art. 24 
uchwalił że Rada Gminy zatwierdza taryfy . 
Wójt zwrócił uwagę, że bilans roczny jest zrobiony i na tej podstawie jest zrobiona kalkulacja 
i według tego ustalona jest nowa tabela taryf. 
Radny – Pan Dariusz Uchman uważa, że powinien być przedstawiony plan inwestycyjny na 
wodę i ścieki. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że ZGK jest zwolniony z planów inwestycyjnych . 
Radny – Pan Dariusz Uchman stwierdził, że cena wskaźnikowa wody była 1.30 zł/m3 więc 
pyta dlaczego znowu podwyższamy?. Zdaniem Pana radnego jest brak przepływu informacji 
dla radnych. 
Skarbnik Gminy – Pani Hanna Brynk  w odpowiedzi przypomniała i podkreśliła, że była 
zaproszona na pierwszą Komisję Finansów , gdzie omawiane były taryfy i wyjaśniała 
wszystkim obecnym oraz odpowiadała na pytania. Przedstawiła koszty i przychody za 2006 r. 
ZGK. Wiadome było, że jest dla ZGK dotacja w wysokości 80 tys. zł a później po 
wprowadzonej zmianie  tylko 40 tys. zł, więc było wyraźnie powiedziane, że jest to kalkulacja 
z uwzględnieniem dotacji w kwocie 40 tys. zł. Stawki taryf były przygotowywane w ten 
sposób, że liczona była dotacja, więc jeśli w przyszłym roku Rada Gminy nie przewidzi 
dotacji dla ZGK to taryfy będą oparte na kosztach rzeczywistych. Obecnie jest propozycja 
stawki w wysokości 2,45 zł/ m3 z dotacją a w przyszłym roku może być cena np., 3,20 zł/ m3 
jeśli oczyszczalnia będzie pracowała bezawaryjnie.  
Z sali obrad wyszła o godzinie 1720 radna – Pani Małgorzata Kozłowska . 
Radny – Pan Dariusz Uchman stwierdził, że nie uzurpuje sobie prawa do wnikania w 
księgowość ZGK ale uważa, że jest to niesprawiedliwe jeśli chodzi o taryfy. 
Zdaniem Pana radnego według stawek przedstawionych przez ZGK  uprzywilejowana jest 
grupa I i II a grupa III w całości płaci za usługi. 
Koszt obejmuje wszystkie składniki więc jeśli jest stawka 6,09 zl/m3 to dlaczego dochodzi 
jeszcze koszt energii. 
Pani Skarbnik podkreśliła, że po przeprowadzonych z Panem radnym  wcześniejszych 
rozmowach i wyjaśnieniach na ten temat Pan radny Uchman wiedział, że w taryfach będzie 
uwzględniona dotacja. Koszt energii jest wliczony w taryfach wszystkich grup. 
Radny – Pan Dariusz Uchman zapytał czy w kosztach jest już wliczona energia? 
Pan Janusz Adamiak – sołtys wsi Cegłów wyjaśnił, że należy to rozumieć w ten sposób, że 
jeśli ścieki są z rury czyli z kanalizacji to są mniej zanieczyszczone  i  mniejszy jest pobór 
energii a ścieki z beczki są gęste i urządzenia na oczyszczalni przy zżucie potrzebują więcej 
energii. 
Radny Pan Krzysztof Janicki zgłosił wniosek aby Rada Gminy nie zajmowała się sprawą 
zatwierdzenia taryf dla zbiorowego dostarczania wody i zbiorowego odprowadzania ścieków 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przegłosowanie zgłoszonego wniosku. 
Wniosek radnego aby Rada Gminy nie zajmowała się sprawą zatwierdzenia taryf został 
przegłosowany i przyjęty z następującą ilością głosów: 
 10 głosów – za przyjęciem wniosku 

 4 głosy wstrzymujące się 

Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
W związku z przyjęciem większością głosów powyższego wniosku nie głosowano uchwały w 
sprawie zatwierdzenia taryf  dla zbiorowego odprowadzenia ścieków i zbiorowego 
dostarczania wody. 
Przewodniczący R.G. ogłosił 10 min przerwę w obradach. 
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Po przerwie Przewodniczący R.G. przystąpił do kontynuacji porządku obrad i przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa, 
określenia inkasentów oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso podatków i opłat lokalnych na 
terenie gminy Cegłów. 
Przewodniczący R.G. zwrócił się z pytaniem czy ktoś chciałby zabrać glos w tej sprawie? 
Radny – Pan Dariusz Uchman zgłosił wniosek aby dopuścić sołtysów do dyskusji w sprawie 
przedstawionej uchwały. 
Wniosek radnego został przyjęty. 
Pan Janusz Adamiak – sołtys Cegłowa uważa, że prowizja 2 % od zebranej kwoty opłat za 
odbiór śmieci po odjęciu podatku jest zbyt niska. 
Radny – Pan Krzysztof Janicki zapytał czy sołtysi będą zbierali te opłaty przy podatku. 
Przewodniczący R.G. potwierdził, że opłaty za odbiór śmieci będą zbierane przy podatku. 
Przewodniczący Komisji Finansów – Pan Dariusz Uchman stwierdził, że Komisja Finansów 
zajmowała się ta sprawą na posiedzeniu i pozytywnie zaopiniowała przedstawioną propozycję 
aby sołtysi zbierali opłaty przy podatku i otrzymywali 2 % od zebranej kwoty ale należy  
mieć świadomość, że podniesie to cenę wywozu odpadów. 
Sołtys wsi Podciernie – Pani Elżbieta Bajszczak uważa, że jeśli opłaty te będą zbieranie przy 
podatku to nie będzie problemu aby od gospodarza pobrać pieniądze za wywóz śmieci. 
Jeżeli natomiast w trakcie wynikną jakieś problemy to na przyszły rok można będzie zmienić. 
Wiceprzewodniczący R.G. zapytał z jakich środków będą wzięte pieniądze na zapłacenie 
sołtysom prowizji za zbieranie opłat. 
Wójt odpowiedział, że  będą wzięte z pieniędzy zebranych za opłaty za wywóz odpadów. 
Licząc 2500 gospodarstw na terenie gminy w ciągu roku sołtysi zbiorą 60 000 zł i z tego 2 % 
będzie stanowiło kwotę 1 200 zł . 
Sołtys II części Cegłowa – Pan Wąsowski Stanisław zapytał czy będzie to zwiększenie dla 
sołtysów od kwoty 100 zł na 120 zł? 
Wójt odpowiedział, że kwartalnie będzie to zwiększenie o 20 zł a w skali roku o 80 zł. 
Nie zgłoszono więcej pytań odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
W związku z powyższym Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie omówionej 
uchwały. 
Uchwała Nr VIII/43/2007 r w sprawie ustalenia wynagrodzenia za inkaso podatków i opłat 
lokalnych na terenie gminy Cegłów. 
Uchwała w załączeniu. 
Uchwałę przegłosowano i przyjęto jednogłośnie.  
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
 
Przewodniczący R.G. przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  
zbycie niezabudowanej nieruchomości komunalnej we wsi Kiczki . 
Przewodniczący R.G. poprosił Kierownika Ref. Roln. – Panią Mirosławę Cabaj o 
przybliżenie tematu w zakresie przygotowanego projektu uchwały. 
Pani Mirosława Cabaj poinformowała, że działka Nr 170/2 o pow. 0,30 ha stanowi mienie 
komunalne na podstawie decyzji Wojewody Mazowieckiego Nr 6/GR/06 z dnia 27.10.2006 r. 
Spadkobiercy właściciela w/w działki nie byli zainteresowani przejęciem tej działki. 
Obecnie o wykup w/w nieruchomości ubiega się osoba , która nabyła wcześniej grunty od 
Agencji Nieruchomości Rolnej z tego gospodarstwa. 
Działka ta nie graniczy z drogą. Bezpośredni sąsiedzi działki nie są zainteresowani jej 
nabyciem. Kupując tą działkę nabywca planuje dokonać zamiany z sąsiadem w celu 
umożliwienia sobie dojazdu do pozostałej części gruntów, które użytkuje. 
Przewodniczący R.G. poprosił o zadawanie pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
Nikt nie zgłosił pytań ani uwag. 
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W związku z powyższym Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie uchwały. 
Uchwała Nr VIII/44/07w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej 
nieruchomości komunalnej we wsi Kiczki Drugie. 
Uchwałę przegłosowano i podjęto jednogłośnie. 
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
 
Następnie Przewodniczący R.G. przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
„Programu współpracy Gminy Cegłów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2007 roku. 
Przewodniczący R. G. zapytał czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie 
proponowanej uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wójcik zwróciła uwagę, powołując się na 
Rozdział VI § 49 Statutu Gminy  że przedstawiony projekt uchwały jest spójny z zakresem 
działania Komisji Oświaty i nie trafił pod obrady tejże Komisji . 
W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji Oświaty wnioskuje aby nie zajmować się 
tym projektem uchwały w dniu dzisiejszym tylko przekazać na Komisję Oświaty do 
zaopiniowania. 
Przewodniczący R.G. poddał pod głosowanie wniosek Przewodniczącej Komisji Oświaty – 
Pani Teodory Wójcik . 
Wniosek przegłosowano i przyjęto z następującym wynikiem: 

8 głosów- za 
5 głosów wstrzymujących 
przeciwnych głosów nie było 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych . 
Jeden radny nie brał udziału w głosowaniu. 
W związku z przegłosowanym wnioskiem nie głosowano uchwały. 
Przewodniczący R.G. przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie powołania zespołu 
opiniującego kandydatów zgłoszonych na ławników. 
Przewodniczący R.G. poprosił państwa radnych o zgłaszanie propozycji do zespołu 
opiniującego kandydatów zgłoszonych na ławników. 
Radny – Pan Andrzej Grasiak zgłosił radną – Panią Teodorę Wójcik, która wyraziła zgodę 
oraz radną – Panią Marię Orzechowską , która wyraziła zgodę i radnego Pana Wojciecha 
Szymanka, który również wyraził zgodę. 
Radny – Pan Marcin Uchman zgłosił radnego Pana Dariusza Uchmana , który nie wyraził 
zgody na pracę w zespole . 
Nie zgłoszono innych propozycji . 
Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie przyjęcia proponowanego składu zespołu  
opiniującego kandydatów zgłoszonych na ławników . 
Radni przegłosowali jednogłośnie przyjmując skład zespołu opiniującego kandydatów  
zgłoszonych na ławników w osobach: 

1. Pani Teodora Wójcik 
2. Pani Maria Orzechowska  
3. Pan Wojciech Szymanek 

Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
Uchwała Nr VIII/45/07 w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów zgłoszonych 
na ławników  została przegłosowana i przyjęta jednogłośnie. 
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
Następnie zgodnie z porządkiem Przewodniczący R.G. przedstawił projekt uchwały w 
sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Komisji Finansów i Środków 
Unijnych oraz zmiany składu komisji . 
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Przewodniczący R.G. przypomniał, że na posiedzeniu Komisji przed kwietniową sesją 
Przewodniczący Komisji Finansów – Pan Dariusz Uchman złożył pismo w sprawie rezygnacji 
z pełnionej funkcji Przewodniczącego Komisji Finansów. Przewodniczący R.G. przypomniał, 
że celowo nie wprowadzał w/w pisma do porządku obrad ponieważ uważał, że potrzebny jest 
czas na przemyślenie i ewentualne wycofaniu tego pisma. 
Ponieważ radny – Pan Dariusz Uchman podtrzymał swoje stanowisko Przewodniczący R.G. 
zaproponował aby włączyć go do porządku obrad ale większością głosów państwo radni 
odrzucili w/w propozycję nie chcąc nim się zajmować  
Na dzisiejszej sesji pismo Przewodniczącego Komisji Finansów w sprawie rezygnacji z 
funkcji została włączone do porządku obrad . 
Przewodniczący R.G. ponownie zwrócił się do Pana Dariusza Uchmana z pytaniem czy 
podtrzymuje swoje stanowisko określone w projekcie uchwał. 
Przewodniczący Komisji  Finansów podtrzymał swoje stanowisko w sprawie rezygnacji z tej 
funkcji  ponieważ  z uważa, że osoba jego jest nie wygodna, że za dużo mówi. 
Radny podkreślił, że do dziś stanowisko jego było takie, że poddaje pod głosowanie złożoną 
rezygnację. 
Pan radny odnosząc się do dzisiejszej sesji nadmienił, że są dwie kwestie: 
- pisma kierowanego do Wójta / w sprawie uzasadnienia odmowy zatwierdzenia taryf / na 

które brak odpowiedzi oraz 
- przyjęcie wysokości taryf , które jeśli dotychczas były wystarczające, więc dlaczego 

wprowadzamy zmianę? 
Zdaniem Pana radnego jest to kpina i zaznaczył, że nie o to chodzi że chce mieć rację ale chce 
aby coś się działo w tej gminie, chce aby była podejmowana dyskusja i aby były 
podejmowane właściwe decyzje. 
Pan radny oczekuje odpowiedzi z racji szacunku dla pełnionej funkcji oraz z racji 
wzajemnego szacunku. 
Radny nie może się z tym zgodzić, że Komisja Finansów została zwołana , nic nie zrobiono i 
wzięto diety. 
Zmiany w budżecie na dzisiejszą sesję Komisja zaopiniowała negatywnie i nic z tego nie 
wynikło bo uchwała została podjęta. 
Radny Pan Dariusz Uchman uważa, że jest tu za dużo kpienia z demokracji. 
Zwracając się do radnych Pan D. Uchman zaznaczył, że jeśli ktoś uważa, że nie nadaje się na 
Przewodniczącego Komisji Finansów to niech tak zagłosuje. 
Pan radny podkreślił, że chce aby wszystko było jasne bo np. na poprzedniej sesji stawki za 
śmieci nie urealniono a teraz chcemy urealnić, więc pytanie o co tu chodzi?  
Pan radny prosi aby wszystkie sprawy wyjaśniać na komisjach a nie podrzucać uchwały pod 
głosowanie. 
Pan radny stwierdził, że ustrój może nie pasować ale jeśli go tworzymy to również 
przestrzegamy. 
Przewodniczący R.G. zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? 
Nikt z radnych nie zabrał głosu w w/w sprawie. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie złożoną przez 
radnego Pana Dariusza Uchmana rezygnację  z funkcji Przewodniczącego Komisji Finansów i 
Środków Unijnych  
Radni przegłosowali z następującym wynikiem: 
     za przyjęciem rezygnacji radnego  - nikt 
     przeciw przyjęciu rezygnacji  - 9 osób 
     wstrzymało się od głosu  - 4 osoby 
     w głosowaniu nie brała udziału - 1 osoba 
Głosowało 13 radnych spośród 14 obecnych na sali obrad. 
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Wniosek radnego Pana Dariusza Uchmana w sprawie rezygnacji z funkcji Przewodniczącego 
Komisji Finansów i Środków Unijnych większością głosów został odrzucony. 
Przewodniczący Rady Gminy  zaznaczył, że w związku z rezygnacją radnej – Pani Elżbiety 
Wąsowskiej został wybrany – Pan Jacek Wąsowski . Pani E. Wąsowska była członkiem 
Komisji Finansów i Środków Unijnych i z chwilą rezygnacji skład tejże Komisji został 
pomniejszony o jej osobę.  Każdy z państwa radnych wchodzi w skład przynajmniej jednej 
Komisji Rady Gminy. Przewodniczący R.G. zwrócił się z pytaniem do nowo wybranego 
radnego Pana Jacka Wąsowskiego czy wyraża zgodę na włączenie jego osoby w skład 
Komisji Finansów i Środków Unijnych. Radny wyraził zgodę. 
W związku z powyższym Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie projektu uchwały 
w sprawie dokonania zmian w Uchwale Nr I/3/06 z dnia 27 listopada w sprawie ustalenia 
nazw i wyboru członków stałych  komisji Rady Gminy. 
Przewodniczący R.G. stwierdził, że zmiana składu osobowego polega na skreśleniu osoby 
Pani Elżbiety Wąsowskiej i  włączeniu osoby Pana Jacka Wąsowskiego do Komisji  
Finansów i Środków Unijnych . 
Uchwała Nr VIII/46/06 w sprawie dokonania zmian w uchwale Nr I/3/06 z dnia 27 listopada 
2006 r. w sprawie ustalenia nazw i wyboru członków stałych Komisji Rady Gminy w 
Cegłowie . 
Uchwała w załączeniu. 
Uchwałę przegłosowano i podjęto z następującym wynikiem: 
 13 osób – za 

 przeciwnych głosów nie było 

1 osoba wstrzymała się od głosu Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad.  
Przewodniczący R.G. zwrócił się z pytaniem do radnych czy wybór wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy głosujemy w dniu dzisiejszym czy na następnej sesji? 
Radny – Pan Dariusz Uchman zgłosił wniosek aby wyboru  wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy dokonać na następnej sesji. 
Wniosek Pana radnego Przewodniczący R.G. poddał pod głosowanie. Wniosek został 
przegłosowany i przyjęty jednogłośnie tj. 14 głosami. 
Zgodnie z przyjętym wnioskiem radni zdecydowali aby wyboru Wiceprzewodniczącego R.G. 
dokonać na następnej sesji. 
Przewodniczący R.G. przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w Uchwale  
Nr VI /26/2007 w sprawie dokonania zmian w Statucie Gminy Cegłów i ogłoszenia 
jednolitego tekstu Statutu Gminy Cegłów. 
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że potrzeba dokonania zmiany w uchwale polega na 
wprowadzeniu zapisu , że jednolity tekst Statutu Gminy Cegłów zostanie ogłoszony w formie 
obwieszczenia Rady Gminy Cegłów, stanowiącym załącznik do uchwały. 
Sekretarz Gminy – Pani Kinga Łoniewska podkreśliła, że wcześniej podjęta przez Radę 
Gminy uchwała w sprawie dokonania zmian w Statucie Gminy Cegłów i ogłoszenia 
jednolitego tekstu Statutu Gminy Cegłów nie została uchylona i obowiązuje z tym tylko, że 
nie został ogłoszony jednolity tekst w formie obwieszczenia Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Nie zgłoszono pytań w zakresie przedstawionego tematu. 
Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie uchwały. 
Uchwała Nr VIII/47/07 w sprawie zmiany w uchwale Nr VI/26/2007 z dnia 22 marca 2007 r. 
w sprawie dokonania zmian w Statucie Gminy Cegłów i ogłoszenia jednolitego tekstu Statutu 
Gminy Cegłów . 
Uchwała wraz z załącznikiem w załączeniu. 
Uchwałę przegłosowano i podjęto jednogłośnie. 
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
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Ad. pkt. 8. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynął do Rady 
protokół z zebrania Rady Sołeckiej w Cegłowie w sprawie przekazania targowiska w 
zarządzanie gminie Cegłów. 
Przewodniczący R.G. poinformował, że wpłynęło pismo mieszkańców Cegłowa / ulic, które 
jeszcze nie zostały skanalizowane / w sprawie dokończenia budowy kanalizacji w tej części 
Cegłowa z załączoną listą z podpisami mieszkańców. 
Pismo w załączeniu . 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Maria Orzechowska w związku z wcześniejszym 
wnioskiem Komisji o przekazanie targowiska gminnego w zarządzanie przez ZGK wnioskuje 
o podjęcie uchwały w sprawie przejęcia targowiska gminnego przez gminę. 
Przewodniczący R.G. poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie. 
Radni przegłosowali  jednogłośnie przyjmując powyższy wniosek . Głosowało 14 radnych 
obecnych na sali obrad. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wójcik zwróciła uwagę, że w porządku 
obrad nie znalazł się punkt dotyczący informacji Wójta na temat bieżących inwestycji na 
terenie gminy więc prosi Wójta o przedstawienie takiej informacji . 
Pan Wójt przekazał, że zostały złożone wnioski do Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia 
Wyrównywania Rozwoju Gminnej Infrastruktury Drogowej  - Komponent C  o 
dofinansowanie na przebudowę ulicy Kolejowej w Cegłowie oraz na przebudowę ciągów 
komunikacyjnych na Placu Anny Jagiellonki  w Cegłowie – etap II. Oczekujemy na 
odpowiedź. Rozstrzygnięcie nastąpi w terminie około 15.06.2007 r. 
Wójt nadmienił, iż mamy informację, że wnioski drogowe przejdą. 
Na dzień dzisiejszy brak jest też odpowiedzi na złożony wniosek do Mazowieckiego 
Instrumentu Wsparcia Budowy Sieci Wodociągowej i Kanalizacyjnej – Komponent E w 
zakresie budowy sieci wodociągowej Wiciejów – Wólka  Wiciejowska  / I etap / . 
Nie mamy też informacji odnośnie dofinansowania z Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia 
Modernizacji Placówek Oświatowych – Komponent B w zakresie modernizacji kotłowni w 
szkole Podstawowej w Podcierniu oraz odnośnie dofinansowania na wniosek złożony do 
Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Rozwoju Infrastruktury Sportowej w kwestii budowy 
bieżni w szkole w Cegłowie. 
Zostały złożone wnioski o dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego na wszystkie straże 
OSP na terenie gminy. Wójt zaznaczył, że w tej kwestii mamy informację, że wnioski te 
przejdą i oczekujemy na odpowiedź. 
Odnośnie kanalizacji w Cegłowie Wójt poinformował, że jest w trakcie opracowywania 
dokumentacja kosztorysowa  i przedmiaru . W celu umożliwienia rozpoczęcia  realizacji tej 
inwestycji III etap kanalizacji został podzielony na dwa oddzielne zadania, ponieważ znacznie 
wzrosły koszty wykonania a koszt realizacji dla tej części Cegłowa wyniesie 3 mln zł. 
Przewodniczący Komisji Finansów – Pan Dariusz Uchman zaznaczył, że dla Cegłowa poszło 
3 mln zł a jak jest z realizacją uchwał z poprzedniej sesji jeśli chodzi o realizację oświetlenia 
oraz o promocję gminy ? 
Pan Wójt odpowiedział, że w sprawie oświetlenia  zostało zlecone opracowanie projektu na 
oświetlenie uliczne w miejscowości Huta, Rudnik, Pełczanka. Jeśli dokumentacja będzie 
opracowana i uzgodniona do końca lipca to oświetlenie będzie wykonana w jesieni. 
Natomiast co do strony internetowej w zakresie promocji gminy Wójt stwierdził, że nie widzi 
koncepcji. 
Radny – Pan Adam Padzik zwrócił się z pytaniem kiedy ruszy się budowa wodociągu w 
Wiciejowie? 
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Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że dopiero zagwarantowane pieniądze w całości dają możliwość 
rozpoczęcia zadania. Jeśli nawet są przekazane środki na ten cel a nie ma umowy to nie 
można wprowadzić ich do budżetu. 
Przewodniczący Komisji Finansów – Pan Dariusz Uchman skierował do Wójta pytanie 
dlaczego dopiero teraz podjęto kroki w sprawie oświetlenia? 
Wiceprzewodniczący R.G. Pan Marcin Uchman zasygnalizował potrzebę założenia w Hucie 
dwóch przepustów z uwagi na podtopienia  oraz  oczyszczenia i udrożnienia rowów. 
Wójt odpowiedział, że będzie to zrobione przez ZGK.  
Pani Sekretarz przypomniała, że termin zgłaszania kandydatów na ławników jest do 
30.06.2007 r. i nie  mogą to być radni. W związku z powyższym Pani Sekretarz poprosiła aby 
informować, jeśli są osoby zainteresowane to mogą zgłaszać swoje kandydatury w Urzędzie 
Gminy. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty – Pani Teodora Wójcik zwróciła się do Wójta o 
wyjaśnienie w odnośnie wniosku z dnia 10.05.2007 r. jaki Komisja przedłożyła w sprawie 
przeciekającego dachu na budynku przedszkolnym w Cegłowie oraz odnośnie wniosku 
Komisji z dnia 8.02.2007 r. w sprawie przywrócenia kursów autobusu PKS w okresie  
zimowych ferii i wakacji. 
Wójt odpowiedział,  że zostały zlecone oględziny fachowcowi, który ma dokonać naprawy 
dachu. Jeśli chodzi o przywrócenie kursowania autobusów to Wójt wcześniej informował, że 
przeprowadził w tej sprawie rozmowę z Dyrektorem PKS i uzyskał odpowiedź, że w okresie 
ferii i wakacji PKS  odmawia jazdy poniżej kosztów. 
Pani Zofia Redek – sołtys wsi Pełczanka w nawiązaniu do oczekiwań radnego – Pana 
Dariusza Uchmana wyrażonych na poprzedniej sesji w sprawie promocji gminy przedstawiła 
krótką informację na temat promowania gminy przez Koło Gospodyń Wiejskich. 
Przewodniczący R.G. wyjaśnił, że Panu radnemu chodziło o uwypuklenie strony internetowej 
w zakresie promocji gminy . 
Radny – Pan Jacek Lisiecki zaprosił wszystkich obecnych na dożynki gminne, które odbędą 
się w dniu 26.08.2007 r. w Mieni. 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wiciejowie – Pan Zygmunt Boruta podziękował radnemu – 
Panu Adamowi Padzikowi za ufundowanie roweru dla ucznia, który poczynił największe 
postępy w ciągu roku szkolnego oraz radnemu – Panu Marcinowi Uchmanowi za pomoc w 
uzyskaniu nieodpłatnie z Urzędu Marszałkowskiego dla dzieci koszulek, kasków ochronnych, 
opasek na rękę, świateł do roweru i desek do pływania . 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Marcin Uchman poinformował, że w Urzędzie  
Marszałkowskim jest prowadzona akcja w ramach bezpieczeństwa dla dzieci na drodze i stąd 
była taka możliwość . 
Radny – Pan Adam Padzik stwierdził, że na ufundowanie nagrody przeznaczył kilka swoich 
diet za posiedzenia . 
Przewodniczący R.G. poinformował, że Zarząd OSP Cegłów zwrócił się do nas o przekazanie 
budynku remizy oraz gruntu pod budynkiem  na własność OSP Cegłów,  
Obecnie na prośbę OSP Cegłów budynek ten  jest  przekazany w zarządzanie OSP do celów 
Statutowych. 
Przewodniczący R.G. zwrócił się do radnych z pytaniem czy właściwe jest przekazanie 
majątku gminnego Stowarzyszeniu, które dziś istnieje ale nie wiadomo jak będzie w 
przyszłości, czy rozważamy możliwość przekazania obiektu dla straży ? 
Przewodniczący R.G. poprosił Wójta o zajęcie stanowiska na ten temat. 
Wójt  stwierdził, że obecnie teren pod budynkiem oraz budynek OSP jest  własnością  gminy. 
Wcześniej obiekt ten był we władaniu Skarbu Państwa  i po założeniu sprawy w celu 
ustalenia właściciela prawnego do gruntu i budynku  przeszło to na Skarb Państwa .  
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W 1999 r. Wojewoda Mazowiecki skomunalizował obiekt na rzecz gminy  ale nikt z OSP 
Cegłów nie zareagował gdy było wywieszone ogłoszenie o komunalizacji na tablicy ogłoszeń 
na okres 1 miesiąca.  
Zdaniem Wójta nie jest to dobra lokalizacja dla straży zważywszy, że mają plac za piekarnią 
pod ewentualną budowę nowego obiektu i jeśli teraz przekażemy to nie będą mieli motywacji 
aby w przyszłości do tego zmierzać. 
Przewodniczący R.G. zwrócił się do radnych o wyrażenie swojej opinii w przedstawionej 
sprawie . 
Radni zdecydowali aby temat ten pozostawić i przekazać do wypracowania opinii przez 
odpowiednie Komisje Rady Gminy. 
Pan Bolesław Zychowicz – sołtys wsi Wiciejów przypominając, że na wsi są trzy przystanki 
postawione przez gminę, zapytał kto ma je sprzątać ? 
Wójt odpowiedział, że właściciel terenu czyli Zarząd Dróg ale nie wyegzekwujemy tego, 
więc zostanie to zlecone ZGK. 
Przewodnicząca  Komisji Oświaty - Pani Teodora Wójcik  nawiązując do tego , że wcześniej 
Wójt wspominał o planowanym remoncie drogi na odcinku Siennica – Cegłów poprosiła o 
bliższą informację na ten temat. 
Wójt odpowiedział, że droga Siennica – Cegłów ma być remontowana prawdopodobnie w 
2008 roku. Obecnie rozpoczął się III etap budowy tej  drogi na długości około 3 km i kończy 
się w Rososzy.  
Wójt dodał, że ponadto ogłoszony jest przetarg na budowę drogi powiatowej Mienia – 
Cegłów na odcinku od lasu do ronda. 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Marcin Uchman poinformował, że dane osobowe sołtysów 
mogą być ujawniane jeśli wystąpi taka potrzeba. Wiceprzewodniczący R.G. przytoczył 
informację podaną w gazecie Prawnej dodatek Prawa Administracyjnego z 23 maja 2007 r., 
na temat udostępniania informacji o sołtysie: „ sołtys korzysta z ochrony prawnej 
przysługującej funkcjonariuszom publicznym . Dane osobowe sołtysa, o ile ściśle wiążą się z 
pełnioną przez sołtysa rolą publiczną i nie wkraczają w jego prywatność , podlegają 
ograniczonej ochronie prawnej” 
 Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Pan Jan Mistewicz zasygnalizował potrzebę 
wykonania dwóch przepustów na drodze Piaseczno – Kiczki  na odcinku od krzyża w 
Piasecznie w kierunku  cmentarza. Jest to polna droga i chodzi o umożliwienie rolnikom 
dojazdu do pól. 
Wójt odpowiedział, że będzie to zrobione. 
Przewodniczący R.G. zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 
Nikt nie zabrał głosu, w związku z czym Przewodniczący R.G. przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
Ad. pkt. 9. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są uwagi do wyłożonego protokołu z VII sesji Rady 
Gminy. 
Przewodniczący R.G. przypomniał, że część radnych otrzymała protokół pocztą 
elektroniczną. 
Nikt nie zgłosił uwag do protokołu z ostatniej VII sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący R.G. poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu. 
Radni przegłosowali jednogłośnie przyjmując protokół z VII sesji Rady Gminy. Głosowało 
14 radnych obecnych na sali obrad. 
Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Walecki wraz z 
Przewodniczącą Komisji Oświaty – Panią Teodorą Wójcik złożyli kwiaty i podziękowanie na 
ręce Pana Ignacego Adamiak – wcześniej Skarbnika Gminy a obecnie Kierownika Ref. 
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Finansów z podziękowaniem za długoletnią i bardzo dobrze układającą się współpracę z Radą 
licząc na dalszą równie dobrą współpracę. 
 
Ad. pkt. 10. 
Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy – Pan 
Marek Walecki dokonał zamknięcia VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
 
Sesja Rady Gminy zakończyła się o godz. 1830. 
Protokołowała E. Karmasz. 
 
        Przewodniczący Rady Gminy 
        (-) mgr Marek Walecki 


